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Θέμα: Γιατί δεν έχει προχωρήσει η επαναλειτουργία της ΕΠΑΣ ΟΑΕΔ Στρατωνίου στην Χαλκιδική, 
παρά τις δεσμεύσεις του ΟΑΕΔ; 
 

Με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου του ΟΑΕΔ, εγκρίθηκε η δωρεάν παραχώρηση χρήσης του 
συνόλου των εγκαταστάσεων της ΕΠΑΣ ΟΑΕΔ Στρατωνίου (δομημένης επιφάνειας 1.850 τ.μ.) στον 
Δήμο Αριστοτέλη, με τη μορφή χρησιδανείου, προκειμένου να χρησιμοποιηθεί για τις ανάγκες της 
τοπικής κοινωνίας και να συμβάλει στην αποκατάσταση, αναβάθμιση και επαναλειτουργία της Σχολής 
Μαθητείας από τον Σεπτέμβριο του 2022. 

Παρά τις σχετικές εξαγγελίες και δεσμεύσεις, έχουν ήδη παρέλθει σχεδόν τέσσερα χρόνια χωρίς να 
έχει προχωρήσει το έργο. Οι απαιτούμενες εργασίες αναβάθμισης των υποδομών δεν έχουν 
ολοκληρωθεί, το σχολικό συγκρότημα δεν έχει παραδοθεί προς χρήση στον Δήμο Αριστοτέλη, και – το 
σημαντικότερο – η Σχολή Μαθητείας παραμένει ανενεργή, στερώντας από τους νέους της περιοχής 
πολύτιμες δυνατότητες εκπαίδευσης και επαγγελματικής αποκατάστασης. 

Η αδικαιολόγητη καθυστέρηση πλήττει την αξιοπιστία των δημόσιων φορέων και αποκαλύπτει τη 
διάσταση ανάμεσα στις επικοινωνιακές εξαγγελίες και την πραγματικότητα. 

Δεδομένου ότι, οι πολίτες της περιοχής απαιτούν άμεσες απαντήσεις και πράξεις, όχι άλλες 
υποσχέσεις. 
 
Κατόπιν αυτών, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 
1. Ποιο είναι το ακριβές στάδιο υλοποίησης του έργου επαναλειτουργίας της ΕΠΑΣ 
ΟΑΕΔ Στρατωνίου; 
2. Για ποιο λόγο, παρά τις δεσμεύσεις, δεν έχουν ολοκληρωθεί οι εργασίες αναβάθμισης των 
υποδομών και η επαναλειτουργία της Σχολής, όπως είχε προγραμματιστεί για τον Σεπτέμβριο του 
2022; 
3. Υπάρχει σαφές χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης του έργου; Αν ναι, ποιο είναι αυτό; 
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